

# 路牌控制器

产品名称	路牌控制器
公司名称	张家港市亚楠汽车电器有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	中国 江苏 张家港市 乐余经济开发区同德路
联系电话	86 512 58659886

## 产品详情

简介：

路牌控制器是一款与车外汉显屏配套使用的控制设备，可控制车外汉显示屏的线路转换及对公交线路信息的存储。控制器采用4位数码显示，操作方便，功能强大，可以存储1000条以上线路（包括上下行），同时兼容rs232，rs485通讯功能，可单独控制路牌，亦可同报站器，车载gps建立通讯，自动切换线路信息。所存储的公交线路信息可通过中转器或电脑更新内容，简单便捷。

introduction:

billboard controller is a car with hanxian panel used control equipment, can control bus outside the lines hanxian screen change, and bus lines of information storage. controller using four digital display, easy operation, the function is strong, can store over 1,000 line. while compatible rs232, rs485 communication function. can control alone, with signs also stops, establish communication vehicle-mounted gps. automatic switching circuit information. the bus route information stored through transfer or computer updates, simple and convenient.